

إعلان بورصة قطر

شركة بروة العقارية (ش.م.ع.ق) تفصح عن بياناتها المالية للسنة المنتهية في 31 ديسمبر 2022

أفصحت شركة بروة العقارية عن بياناتها المالية للسنة المنتهية في 2022/12/31، حيث بلغ صافي الربح العائد إلى مساهمي الشركة الأم 1,138 مليون ريال قطري، مقابل صافي ربح 1,114 مليون ريال قطري في العام الذي سبقه.

كما بلغ العائد على السهم 0.292 ريال قطري للسنة المالية المنتهية في 2022/12/31 مقابل عائد على السهم 0.286 ريال قطري للعام الذي سبقه.

كما قرر مجلس الإدارة التوصية للجمعية العامة بتوزيع أرباح نقدية على السادة المساهمين بمعدل 17.5% من القيمة الإسمية للسهم (بواقع 0.175 ريال للسهم الواحد)، مع الإشارة أن مقترح توزيع الأرباح يخضع لموافقة الجمعية العامة للمساهمين.

Barwa Real Estate Company Q.P.S.C DISCLOSES ITS FINANCIAL STATEMENTS FOR THE YEAR ENDED 2022

Barwa Real Estate discloses its annual financial statements for the year ended 31.12.2022. The results showed a net profit of QR 1,138 Million attributable to the shareholders of the parent, compared to a net profit of QR 1,114 Million in the previous year.

The Earnings per Share (EPS) amounted to QR 0.292 for the year ended 31.12.2022 compared to an EPS of QR 0.286 in the previous year.

The board of directors proposed the distribution of a cash dividend of 17.5% of the shares' par value at the rate of QR 0.175 per share.

The proposed cash dividend is subject to the approval of the shareholders' general assembly.